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Geachte heren, dames, 

  

Onlangs is een rapport mbt de geluidstoename A58 beschikbaar gesteld aan de bewoners, tevens zag ik 

wat antwoorden van de wethouder mbt vragen van de VVD 

  

De volgende zaken vielen me op in rapport 

  

- Er zijn geen (referentie)metingen voor- en achteraf gedaan, maar alles is berekend aan de hand van 

modellen en aannames omtrent o.a. beoogde werking geluidswal 

* Heel vaak zullen bij het gaan plaatsen van dit soort zaken modellen gebruikt worden, maar toch heb ik daar 

een probleem mee. 

Modellen vallen en staan met de juiste parameters 

Wat betreft Goirle wijken aantal zaken af  

1. snelweg ligt deels verhoogd, deels niet 

2. Deels heb je de sporingring met de muurwoningen, deels open stukken (paters, Tilburgseweg) 

3. Is daar terdege rekening mee gehouden? Dit alles is niet inzichtelijk. 

  

* Voor bewoners zou het in mijn ogen veel acceptabeler zijn als er vooraf en achteraf gedegen 

metingen onder verschillende omstandigheden zouden zijn gedaan.Meten is weten!   We kennen 

allemaal de weermodellen die vaak genoeg er goed langs zitten. 

  

Naad aanleiding van de antwoorden op de vragen van de VVD en bovenstaande: 

  

Gemeente zegt zich hard te maken voor haar bewoners, maar ik heb het idee dat dat toch voornamelijk voor 

(toekomstige) bewoners is. 

  

- Lobby voor de 100km/u.  

  

* Fijn, maar initieel alleen bedoeld voor stikstof-problematiek en dus de bouwstop! Als gemeente 

zich echt hard maakt had ze deze lobby gestart toen landelijk de 130 km/u werd ingevoerd! * Voor 

vrachtauto’s blijft het hetzelfde 

  

* Er wordt teveel gesproken over leefklimaat binnen (nieuwe woningen hebben dove gevel, 

bestaande kunnen worden gesaneerd)!  

  Er wordt doodleuk voorbij gegaan aan leefklimaat/woongenot  buiten (van mei t/m september kun je vaak al 

buiten zitten in de tuin) omdat dat moeilijk te reguleren is.  

  Klopt, maar dat ene wat wel te reguleren is (Geluid snelweg beperken middels scherm) wordt door Goirle 

dan maar terzijde geschoven.  

  Terwijl Tilburg dit voor bestaande woningen aan de Goirlesweg wel doet, die hadden geluidsscherm ook 

enkel voor de nieuwe wijk(Willemsbuiten) kunnen realiseren. 

  



  

Al met al vind ik dat de gemeente hier iets te kort door de bocht gaat en er zich te makkelijk mee afmaakt 

door zich te verschuilen achter modellen etc of zaken waar ze geen invloed op hebben. Laat dan zien dat je 

je bewoners serieus neemt en onderneem actie in datgene waar je wel invloed op hebt.  

Als de wallen voor de nieuwe wijken afdoende zijn, dan kun je misschien concentreren op het gedeelte waar 

er geen sprake van afdoende bescherming is  

(Geluidsschermen van Bosckens Oost en West met elkaar verbinden) 
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